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 zelensky:  Kaj pravi pregovor? Za božič so vsi 
bolj dobri? 

 matteosalvini:  Evo, še terorizem se je vrnil. 
Ravno ob 10. obletnici atentatov v Parizu. 
2025 se začenja prav »col botto«. 

 il.grinch.official:  Kakšen terorizem! Ljudje 
so naveličani slišati vedno iste božične pesmi 
že od novembra. 

 mariah.carey:  Ne, dej! Potem ne vem, kako 
se bom preživljala! Bom morala znova peti? 

 taylor.swift:  Ne skrbi, za letos si svoje delo 
opravila. Zdaj pojdi v hibernacijo in dovoli, 
da tudi naše pesmi krožijo po radiu. 

 papež.franky:  Če se ljudje tako odzivajo 
na krščanske praznike, nočem niti pomisliti, 
kaj se bo dogajalo v jubilejnem letu. 

 goriška.občina:  Bolje. Če bo v Rimu 
alarmizem, potem bodo vsi prišli obiskat 
evropsko prestolnico kulture.

Mladi za 
silvestrovo 
najraje 
v Berlin
TRST Prav kmalu se bo le-
to 2024 končalo in priprav-
ljeni smo na praznovanje 
začetka novega leta, neka-
teri doma, drugi na zaba-
vah, s sorodniki ali s prija-
telji. Toda kam najraje za sil-
vestrovo potujejo mladi? 

Podatki raziskave BIT ka-
žejo, da je najbolj priljublje-
na destinacija Berlin: poleg 
bogate kulturne dediščine 
ponuja nemška prestolnica 
široko izbiro žurk in nočnih 
klubov. Tisti, ki ne bodo 
odšli v tujino, pa novoletne 
počitnice najraje preživlja-
jo v hribih, piše dnevnik La 
Repubblica. Čar zasnežene 
pokrajine in smučarskih 
prog namreč prekaša silve-
strovanja v praznično okra-
šenih velemestih.

Bodimo  
zmeraj 
direktni!

Sodelavke in sodelavci 
mladinske strani @Direkt:  
Svetlana Brecelj, Julija 
Cante, Martina Cavotta, 
Nika Maria Costantin, 
Marco D’Errico, Malina 
Dolhar, Lapo Farolfi, 
Tadeja Gergolet, Sara 
Hlabian, Mateja Martini, 
Gaja Pelà, Francesco 
Petaccia, Veronica 
Piredda in Damir Terčon. 
Pridruži se nam! 
Z nami stopi v stik prek 
Instagrama na direkt_pd. 
Beri nas vsak petek.

 Marika Farinelli, Tatjana Pipan, Tomaž Grassi in Tadej Gruden 
 Pevki Dekliškega zbora Igo Gruden in pevca Vokalne skupine Vihar o tem, 
kako spremljajo petje nepozabni trenutki in navezovanje prijateljstev 

»Pevski zbor je moja 
druga družina«

Intervju

 Skupen nastop  Dekliški pevski zbor Igo Gruden in Vokalna skupina Vihar z dirigentom Mirkom Ferlanom

TRST Peti v zboru ne pomeni 
samo nastopov, tekmovanj in 
vaj, zbor je namreč prava druži-
na, znotraj katere nastajajo ne-
pozabni trenutki in nova prija-
teljstva. To dokazujeta tudi De-
kliški zbor Igo Gruden in Vokal-
na skupina Vihar, ki sta s svojo 
dvodnevno božično turnejo v 
Žabnicah in Ukvah pokazala, da 
se za dobrim nastopom skriva 
tudi dobra družba, ki ima kot 
cilj ustvarjanje glasbe in ohra-
njanje tradicije. Zbora pod vod-
stvom Mirka Ferlana sta v Ukvah 
nastopila 15. decembra in pu-
bliki pričarala božično vzdušje. 

Na intervju smo povabili Ma-
riko Farinelli in Tatjano Pipan 
iz Dekliškega pevskega zbora 
Igo Gruden ter Tomaža Grassi-
ja in Tadeja Grudna iz Vokalne 
skupine Vihar. 

Koliko let poješ v zboru? 
Marika: V zboru pojem 16 let. 
Tatjana: V zboru pojem od sa-
me ustanovitve, torej 16 let. 
Tomaž: V zboru sem začel peti 
pred sedmimi leti. 
Tadej: K zboru sem pristopil 
pred enim letom. 

Kaj ti je najbolj ostalo v spominu 
z gostovanj in samega nastopa? 
Marika: V srcu bom obdržala le-
pe spomine na večerno druže-
nje ob čaju in izmenjevanje da-
ril, kar je v zboru postalo nova 
tradicija in nas še toliko bolj 
združuje. 
Tatjana: Najbolj mi bodo v spo-
minu ostali trenutki, ki smo jih 
skupaj preživeli člani obeh zbo-
rov. Nastop pa bom ohranila v 
spominu kot dober koncert, saj 
smo ga uspešno speljali. 

sem res vesel, da sem se lani pri-
ključil zboru Vihar. 

Kako bi opisal oz. opisala vzduš-
je v zboru in kaj si se tam naučil 
ali naučila? Katere pa so pred-
nosti članstva v zboru? 
Marika: Čutim, da smo pevke 
postale kot sestre. Kljub staro-
stnim razlikam, saj smo stare od 
16 do 27 let, smo izredno pove-
zane, med sabo si veliko poma-
gamo, izmenjujemo nasvete in 
se družimo tudi po vajah. Ne-
nazadnje je še najlepše peti z 
osebami, s katerimi si uglašen. 
Že pri mladih letih me je zbor 
naučil resnosti in rednosti, obe-
nem pa korektnosti do sopevk, 
ki računajo name. 
Tatjana: Zbor je moja druga dru-
žina, kjer se počutim varno in 
vse smo povezane. Mislim, da 
se prav v tem skriva prednost 
članstva v zboru, oz. gre za gra-
jenje novih odnosov in prijatelj-
stev. Vezna nit našega prijatelj-
stva pa je zagotovo petje. 
Tomaž: Zbor mi predstavlja dob-
ro družbo in mi prinaša spro-
stitev. Naučil sem se nastopati 
pred občinstvom, discipline, še 
posebej pa sem se naučil biti del 
večje skupine, oz. biti priprav-
ljen poslušati druge in sodelo-
vati. V zboru ne poješ kot solist, 
temveč poješ z drugimi, večglas-
no. V njem spoznaš tudi ljudske 
pesmi, ki so bistvene za ohra-
njanje kulturne dediščine. 
Tadej: V zboru vlada prijateljstvo. 
Vsi smo mladi, imamo skupne 
interese – poleg petja – in se 
skupaj zabavamo. Z zborom sem 
spoznal nove ljudi in izboljšal 
svoj nastop, ki zahteva bolj for-
malen pristop. Formalnosti pa 

sledi seveda sproščeno petje ob 
zakuskah po koncertih, kar mi 
je še posebej všeč. 

Kaj bi priporočil oz. priporočila 
mladim, ki jih zanima petje v zbo-
ru, vendar še niso prepričani, ali bi 
se priključili? 
Marika: Najbolje je, da se enkrat 
pridružijo zboru na vajah, kjer 
bodo spoznali dirigenta, pevke 
in pevce ter jim bo takoj jasno, 
ali jih petje res zanima. 
Tatjana: Mladim priporočam, 
naj kar poskusijo peti v zboru, 
sploh če imajo prijatelje, ki tam 
že pojejo. Seveda pa ni nujno, 
da imajo prijatelje v zboru, saj 
bo priložnosti, da navežejo no-
va prijateljstva, veliko. 
Tomaž: Marsikdo se boji, da ne 
zna peti. Verjamem pa, da zna 
peti vsak in da je pri tem še po-
sebej ključna volja in želja po 
vključitvi v neko drugo kultur-
no sfero, ki ima dodano vred-
nost. 
Tadej: Vsakomur, ki ga zanima 
petje, bi predlagal, naj ne čaka 
(kot sem jaz), ampak naj se čim-
prej včlani v zbor. Sodelovanje 
v zboru prinaša veliko navdu-
šujočih in družabnih trenutkov, 
ki bogatijo posameznika in na-
šo zamejsko zborovsko okolje. 

Dekliški pevski zbor Igo Gru-
den in Vokalna skupina Vihar, 
ki imata sedež v Nabrežini, 
puščata odprta vrata mladim 
pevkam in pevcem, ki jim je 
všeč petje in glasba nasploh, da 
se jim pridružijo. 

Sledite jim lahko na Facebo-
oku ali Instagramu na naslo-
vih @dpz.igogruden in @vo-
kalna_skupina_vihar.

» 
Naučil sem 

se nastopati pred 
občinstvom, 

discipline in biti 
del večje skupine

Tomaž: Še najbolj mi bo ostalo v 
spominu skupno druženje v ko-
či in enkratno vzdušje na večer-
ji, ki smo jo obogatili s petjem. 
Tadej: Zelo mi je bil všeč spre-
hod po zasneženem gozdu. 

Kaj ti pomeni petje? Še posebej 
v božičnem času? 
Marika: Petje je postalo del me-
ne. V božičnem času pa je prav 
glasba tista, ki mi najbolj po-
maga pri tem, da res začutim 
božično vzdušje. 
Tatjana: Petje me sprosti in mi 
pomaga, da odmislim vse pro-
bleme. Med božičnimi prazni-
ki pa je petje že tako usidrano 
vame, da si težko predstavljam 
božič brez božičnih pesmi. 
Tomaž: Ni božiča brez petja! Pet-
je je med prazniki tradicija. Pri 
mašah in koncertih je stalnica, ki 
obogati in ogreje vzdušje. 
Tadej: Premalo časa pojem v zbo-
ru, da bi bilo petje zame tradici-
ja, vendar upam, da bo prej ali 
slej to postalo. Priznati pa mo-
ram, da me petje navdušuje, in 

|
   @Direkt |   Št. 12   |   Leto VII

16   |  Primorski dnevnik 
Sobota, 28. decembra 2024


